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Konkrétní připomínky a dotazy k práci:

Bakalářská práce charakterizuje poměrně detailně italskou ekonomiku. Práce má logickou strukturu
i návaznost. Přesto ale obsahuje pár formálních nedostatků – hned v úvodu by bylo dobré mít jednotný
seznam zkratek (tady jsou různě ve třech jazycích a někde chybí vysvětlení úplně). U historických
souvislostí a u kapitoly 2 zejména chybí citace nebo jsou v různých normách a nepřesně ocitované.
V první části práce není zachována úplně časová posloupnost (ze založení EMS se najednou skáče zpět
do 50. let). V druhé části práce moc nerozumím proč si pro porovnání autorka vybrala zrovna státy v tab.
5,6 a pak najednou dále v textu srovnává Japonsko a USA. Ke konci autorka říká, že „Itálii členství
neprospívá“ a následně si klade otázku „Je to zemí nebo EU¿‘ K celkovému obsahu, je podle mého
názoru zbytečné zabíhat do minulosti, do doby, kdy ještě ani sama EU ani její předchůdci neexistovali,
když zde nebyla prokázána nějaká souvislost. Místo italských dějin by si detailnější rozbor zasloužila např.
aktuální situace – reformy Paktu a reakce EMU na krizi, když se o ní zmiňujete, a záchranné mechanismy.
Z toho tedy plyne má první otázka: Jak si pomáhají členové EMU při finančních potížích? A druhá otázka
(která také není zcela zodpovězena v textu): Jakými kroky se tedy vyrovnal Prodi s vysokým deficitem
v období kolem roku 1997? (viz. str. 20) Kladně hodnotím zahraniční literaturu, které se promítla i do
některých nadpisů a textu, kde některá slova zůstala nepřeložena. Práce je jinak velmi zdařilá a doporučuji
ji k obhajobě.

Závěr: Bakalářskou práci doporučuji k obhajobě.
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